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Conceptverslag vergadering Algemeen Bestuur van het Meerschap Paterswolde van 6 december 

2021 

 

Aanwezig: mw. I. Jongman (voorzitter) mw. H. Wiersema, dhr. J.P. Loopstra, dhr. B. de Greef 

 

Afwezig : dhr.Knot 

 

Vergadering via teams 

 

Ambtelijke ondersteuning: mw. K. Hunziker (secretaris), dhr. T. Kamminga, mw. B. Korringa 

 

 

1. Opening/vaststelling conceptagenda 
De Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

    

2. Rondvraag (eventuele insprekers) 

Hanneke geeft aan de waternavel te willen bespreken, Karin stelt voor om dit bij punt 9 

te bespreken 

 

3. Verslagen 

Conceptverslag AB 27 juni 2021. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 4.    Mededelingen/Ingekomen stukken 

Meerjarenplan groot onderhoud 
Mw. Hunziker: Bij de vorige vergadering is door de heer Knot gevraagd om een langere 
termijn want we hebben nu alleen een 5- jaren plan. Karin is voor de bomen nu een plan 
opgestart en ze zal de volgende vergadering een meerjarenplan hiervoor presenteren. 
Voorzitter: De KRW maatregelen 
Mw. Hunziker: Ze zijn in de uitvoering met de 2e fase en de 3e fase is in ontwerp. 
Dan nog 1 die vandaag binnenkwam. Vanuit de VWDTP, is het verzoek of ze op onze 
parkeerplaatsen en groenstroken mogen camperen tijdens evenementen van hun. 
Normaliter is het 25 euro per campeermiddel per nacht of max 3 nachten op De Leijte op 
de gratis camper plekken. Daar zijn 6 plekken beschikbaar.  
Voorzitter: Is er misschien onderzoek nodig. Wat speelt er, wat leeft er? En B hebben we 
dus nu een verzoek van de Vwdtp. 

B. de Greef:  Is dit alleen voor de VWDTP? Of ook voor andere verenigingen. En wie 
controleert dat? En extra kosten. 

J.P. Loonstra: Ben het met Bob eens. We moeten geen precedenten scheppen. Voorstel 
maken voor AB 

K. Hunziker: Ik zal een voorstel maken met voor en tegen 

H. Wiersema: Wat kan het opleveren. We hebben ook geen extra geld 
beschikbaar wellicht kunnen we hier iets mee verdienen 
 

5.   Prognose jaarrekening 
Voorzitter: het jaarverslag en de jaarrekening van 2020 is afgesloten met een 

positief resultaat.  
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Mw. Hunziker: We hebben idd een positief resultaat. In verleden is geld van erfpacht 

opzij gezet maar dat is niet meer nodig omdat we in 2020 nieuw erfpacht hebben 

geïndexeerd is dit potje vrij gevallen, ongeveer 48.000,-. Het is eenmalig. 

Voorzitter: Fijn dat we weten dat de vlag er positief bij hangt. We zien in maart de 

definitieve resultaten. 

Toekomst Meerschap 

Voorzitter: Er is in de memo aangegeven dat er een aantal varianten zijn. Gemeentes 

hebben dit goed voorbesproken. DB vraagt aan AB of er nog op of aanmerkingen zijn of 

dat we ermee aan de slag kunnen. 

Dhr. De Greef: Ik zie bv in voorstel 2 dat ze geen eigen bevoegdheid meer hebben en de 

vraag is of dat handig is, bv met maaien of bestrijding, moet dat terug gekoppeld worden 

naar beide gemeenten? 

Voorzitter: daar kan ik nu geen antwoord op geven we nemen dit mee in de verkenning.  

Dhr. Loopstra: Ik ben wel voor de verkenning. Invloed van de raad is minimaal. Er wordt 

niet apart met de raad van Groningen vergadert. Kijk vooral naar varianten waarbij de 

raden van Groningen en Tynaarlo de nodige invloed hebben als dat nodig is. 

Mw. Wiersema: Bij ons komt het ook altijd vis de GR-en ter sprake. 

Dhr. Loopstra: In Groningen ook alleen zit er dan een collega van mij in de GR en ik denk 

dat er veel te bespreken ook over bv de omgevingsdienst is waardoor het Meerschap 

niet altijd aandacht krijgt. Ik wil daarom aangeven dat er wel controle/ inspraak moet 

blijven. 

Voorzitter: Deze 2 punten nemend we mee als zwaarwegend uit het AB. We zijn breed 

aan het verkennen, maar hoe nemen we de democratische legitimatie mee. Dat is je 

punt. En we nemen het mee. 

Sluisgeldenverordening  

Voorzitter: Het sluisgeld gaat van € 4,- naar € 6,-. Inge vraagt of we dat zo kunnen 

vaststellen? Alle  AB leden zijn akkoord.  

Zwemmersjeuk 
Voorzitter: Karin kun je ons even meenemen in de dingen die we gedaan hebben tegen 
zwemmersjeuk.  
Mw. Hunziker: Karin legt uit hoe het werkt. We hebben veel slakken gevangen en we 
hebben in geen van de slakken de parasiet gevonden van de zwemmersjeuk. In de winter 
overleven de slakken in de bodem, die willen we omwoelen en vermorzelen zodat we 
een stuk uit de cyclus hebben weggevangen.  
We hebben 1 x het rode vlaggetje gehad dit seizoen maar de ondernemers en Het 
Meerschap hebben druk bij de provincie gelegd omdat waarschijnlijk de gemelde rode 
vlekjes en jeuk toch zat in de eikenprocessierupsen.   Het vlaggetje is de hele zomer 
weggebleven. De slakken die gevangen zijn, zijn niet zo groot en de parasiet zit vaak in de 
grotere exemplaren. Waarschijnlijk zitten er dus minder grote slakken in de plas want die 
zijn al weggevangen voordat ze groot zijn.  
Dhr. Loopstra: Geweldig dat het gelukt is om na 2 weken de vlag weg te krijgen. 
 
Invasieve exoten 
Voorzitter: Er wordt veel geld aan besteed dat ze zich niet ongebreideld verspreiden. 
Karin heeft haar best gedaan daar allerlei acties op te ondernemen.  
Mw. Hunziker: we hebben een aantal invasieve exoten. Hanneke heeft nog een vraag 
over de exoot in Ter Borch. We hebben op het meer vooral de waternavel en in Ter 
Borch is de waterwaaier. De waternavel maakt grote plakken op het water en daardoor 
weinig zuurstof en dat komt het waterleven niet ten goede. We hebben de waterwaaier 
ook al gezien. Maar daarover zijn we in gesprek met de gemeente Tynaarloo.  We willen 
maatregelen nemen bij de sluis, daarover zijn al vergaande gesprekken. Op het land 
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hebben we last van de Japanse duizendknoop en de bereklauw. Grote plekken Japanse 
duizendknoop wordt door een bedrijf gebrand dit jaar en we branden zelf bij, en dat valt 
onder de beheersmaatregelen want het is een utopie om te denken dat je ervan af komt. 
Mw. Wiersema: mijn vraag is al beantwoord want ik kreeg een vraag vanuit bewoners 
van Ter Borch wat er gaat gebeuren met de waternavel. Maar dit zou ook de 
waterwaaier kunnen zijn. 
Mw Hunziker: Ja ik heb overleg met de heer Berendsen van de gemeente Tynaarlo. 
Mw Wiersema: Dan kunnen we dit vanuit de gemeente wel oppakken en naar de 
bewoners communiceren. 
Voorzitter: Het is ook landelijk wel een thema.  
Mw. HunzikerWe doen alles zonder chemische middelen en we hebben inderdaad al 
bokken die de bereklauw bestrijden. De bever of otter eet het en die is kort geleden nog 
gezien in het Hoornsediep. 
Dhr de Greef: wordt dit van de eenmalige vrijval bekostigd? En hoe moet dat volgend 
jaar dan? 
Mw Hunziker: nee dit valt allemaal binnen de exploitatiekosten. Maar het is een 
invasieve exoot, groeit snel, dus als hij volgend jaar 2 x zoveel uitbreid zijn we wel 2 x 
zoveel kosten kwijt. Dan gaat hij uit mij begroting lopen. Maar dat kunnen we nu nog niet 
inschatten, dat is van seizoenen afhankelijk. 
We proberen het zo goed mogelijk te beheren en werken samen met de Gemeentes, 
provincie en waterschap. 
Voorzitter: We hebben een voorstel voor  de vergaderdata, deze wordt aangenomen. 
Niemand heeft nog wat voor de rondvraag, dank en fijne feestdagen. 


